
Statengriffie - Nieuwsbrief 9 nov RWS  betreft  verdubbeling N 33 

  

Mijne heren, 
  

RWS ( Rijks Water Staat )  heeft een nieuwe Nieuwsbrief  9 nov 2011  
met de stand van zaken  van de rijksweg  N 33  uitgegeven. 
  

De Rijksweg  N 33 wordt verdubbeld over 40 km lengte. 
  

Ik heb U de aanbestedingsleidraad toe gestuurd. 
  
De 9  combinaties zijn mij bekend ! 

  

Stop met dit  DBFM  contract.  
  

Hier  werd aan de 9 geseleteerde  aannemers conglomoraties 
(ned/europees/buiten europa) meegedeeld dat het ,, Trace besluit " 
  

1 april 2012 er zou liggen. 
  

Helaas  wordt dit voorstel zomer 2012  met het dan ter visie leggen en 
bezwaarschriften > Raad van State . 
  

Dit wordt dus niet voor 2013.        Of RWS haalt bakzeil en gaat om 
tafel en gaat aanpassen.   
  

Nu geeft RWS in deze nieuwsbrief aan waarom !  
  

Mijne heren kijk goed naar de luchtfoto klaverblad Zuidbroek   N 33 
met  A 7 . 
  

Hier staat een hoge flyover  a.la Leidschendam en Ridderkerk en 
zuidzijde Dordrecht ( + 12/15 meter hoog ) geprojecteerd. 
  

Nu zijn we bezig  om zo zuinig en goed mogelijk de weg er te krijgen  
en de fly over bij Assen te schrappen(besparing  35 miljoen) en  
  

wat doet RWS  we maken bij Zuidbroek ook een flyover. 
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Nu begrijp ik waarom de Provincie Groningen  18-23 miljoen op tafel 
moet leggen. 
  

Geachte Staten leden,Tweede Kamerleden wisten jullie  vooraf waar 
jullie je goedkeuring aan gaven  en wat er gemaakt  zou worden. 
  

Antwoord ?    NEE. 
  

De voorzitter van de vaste kamer commissie V&W/I&M   zei tegen mij 
met dit probleem zitten wij aldoor. 
  

Dit komt op alle werken van RWS in Nederland voor. 
  

Bij het klaverblad Zuidbroek is voldoende ruimte voor 4 lussen dus 
geen fly over ! 
  

Normaal kost  1 lus van een klaverblad 2-4 miljoen   dus  8-16 miljoen 
compleet 
  

Met de 23  miljoen komt de Provincie Groningen er niet 
  

Ik heb  de foto ingekleurd  en van transportleidingen voorzien   
( NAM/gaunie/Essent)    
  

Het trace  en mijn  betere voorstellen  daar wil  RWS niet 
voor om tafel. 
  

Het ministerie probeert   dat RWS  met mij om tafel gaat 
maar  RWS  weigert ! 
  

Politiek ik roep jullie op  ! 
  

Geef  RWS  niet  de vrije hand  van besteden  van gelden. 
  

De Regio  betaalt nu  55 %    en het  Rijk  45%  van dit project. 
  

Afzender : P.C.J.Muijzert , Parklaan 7 , 9665 HB , Oude Pekela.  06- 39 42 99 04  
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